
PROTOKOL NTDV200T

obrad IX sesji Rady Miejskiej Ostrzesz6w
odbytej w dniu L4 czewca 2007 roku

Ustawowy stan Rady Miejskiej 21, obecnych na sesji 20 radnych (95,2%).

Nieobecni usprawiedliwieni:
l. Arkadiusz Suchanecki

W obradach uczestniczyli zaproszeni goScie wedlug zalqczonych list obecnoSci.

Porz4dek obrad
Cze66 uroczvsta:

- wrEczenie medalu ,,ZazasNvgi dla Miasta i Gminy Ostrzesz6w" Panu Frnciszkowi

Kobusirlskiemu
- czg56 artystyczna w wykonaniu mlodzie?^y z Zespolu Szk6l nr I
- ptzerwa

Cze56 robocza:
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocno6ci obrad
2. Przedstawienie porz4dku obrad IX sesji Rady Miejskiej
3. Wyb6r sekretarza obrad IX sesji Rady Miejskiej
4.Przyjgcie protokolu zobradVIII sesji Rady Miejskiej
5. Informacja Przewodnicz4cego Rady Miejskiej o dzialaniachpodejmowanych w okresie

miEdzysesyjnym
6. Sprawozdanie Burmistrza o realizacji zadafw poprzednim okresie, rwlaszcza

z wykonania uchwal Rady
7. Interpelacje izapytana radnych
8. Zapytartia i wnioski przewodniczqcychdzielnic i soltys6w
9. Podjgcie uchwal w sprawie:

a) zmianw budZecie Miasta i Gminy Ostrzesz6w w 20A7 roku (nr 4012007)

b) ustalenia wartoSci jednego punktu w zlotych dla pracownik6w Miejsko-Gminnego

Osrodka Pomocy Spolecznej w Ostrzeszowie (nr 3812007)
c) przyjgciawartoSci jednego punktu dla ustalenia miesiEcznych stawek

wyrngrodzenia zasadni czego pracownik6w gminnych plac6wek oSwiatowych
i ZakNadu Obslugi Plac6wek OSwiatowych (m 44/2007)

d) ustalenia najn%szego wynagrodzenia dla pracownik6w gminnych plac6wek

oSwiatowych i Z*Nadu Obslugi Plac6wek Oswiatowych (nr 45 12007)
e) zmiany uchwaly Nr VII/45/2007 Rady Miejskiej Ostrzesz6w z dnra 26 kwietnia2O07

roku w sprawie upowaZnienia BurmistrzaMiasta i Gminy Ostrzesz6w do zaci4gnigcia

dlugoterminowego kredytu bankowego orazzabotttrazania wekslowego (nr 4212007)
f) powolania zespolu d/s wyboru lawnik6w Qu a312007)

1 0. Odpowiedzi na interepelacj e i zapytania
11. Sprawy r6ime i informacje
12. Zakofrczerne
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czeSi uroczysta

Radny Edward Skrzypek - Przewodniczqcy Rady Miejskiej otworzyl
czellaroczyst4lX sesji Rady Miejskiej Ostrzesz6w. Powital prrybyl
aw szczeg6lno5ci Franciszka Kobusiriskiego, kt6remu Rada Miejska
nadalamedal ,,Zazaslugi dla Miasta i Gminy Ostrzesz6d'.
Wprowadzono poczet sztandarowy Zespotu Szk6l m 1.
Jan Stawicki odegral hejnal Miasta i Gminy Ostrzesz6w.
Przewodnicz4cyRadyMiejskiejzaponralzebranychzuchwa\q
Nr MII/5612007 Rady Miejskiej Ostrzesz6w z dnia3l maja 2007 roku
w sprawie nadania Panu Franciszkowi Kobusiriskiemu medalu,,Za zasfugi
dla Miasta i GminY Ostrzesz6ff'.
Stanislaw Wabnic - Burmistrz przedstawil uzasadnienie do cytowanej
vryzei uchwaly.
Boleslaw Grobelny - Przewodniczqcy Towarzystwa Pruyjaci6N Ziemi
Ostrzeszowskiej, kt6re wystapilo z wnioskiem o nadanie medalu scharak-
teryzowal sylwetkp Franciszka Kobusiriskiego.
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Ostrzesz6w i Burmistrz Miasta i Gminy
Ostrzesz6w wrEcryli Franciszkowi Kobusiriskiemu medal,fia Zasfugi dla
Miasta i Gminy Ostrzesz6#' wraz z legitymacjq i serdecznymi zy czsniami.
Za wyr6inienie imieniu Franciszka Kobusirlskiego podzigkowala jego c6rka
Anna Katpina. PodziEkowanie stanowi zalqcznk do protokolu.
NastEpnie byly 2yczenia i kwiaty odzebranych na uroczysto5ci.
Franciszek Kobusifski prznkazal swojq biografiE - jedn4 dla dla Muzeurn"
a drugq dla Towarzystw a Przyjaci6l Ziemi Ostrzeszowskiej.
CzE36 artystyczna w wykonaniu mlodziefi zZespoNu Szk6l nr I zakoirczyla
czE36 uroczystqlX sesji Rady Miejskiej.
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej podziEkowal zebranym za udzial w uro-
czystej czgsci IX sesji Rady Miejskiej.

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej zatz4dzil 40 minutowq przerwq
wobradach (godzna 1loa- 1l4o).

czgSt  robocza

Na obrady nie wr6cil radny Andrzej Cudniewicz.

Do p-ktu l-so Otwarcie i stwierdzenie prawomocnoSci obrad
Radny Edward Skr4pek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej otworzyl
obrady czEsci roboczej IX sesji Rady Miejskiej i stwierdzrt,2e sesja jest
prawomocna do obradowania i podejmowania uchwaL

Do n-ktu 2-eo Przedstawienie pozadku obrad IX sesii Radv Mieiskiei
Przewodniczqcy Rady Miejskiej przedstawil porz4dek obrad, kt6ry radni
otrrymalizzaproszeriemnadzisiejszeobrady'
Stanislaw Wabnic - Burmistrz wni6sl o wycofanie z porz4dku obrad
projek6w uchwal w sprawie:
- zasadudzielania i rozmiaru zni2pk obowi4zkowego wymiaru zajgd

dydaktycznych, wychiowawczych i opiekuriczych dla nauczycieli, kt6rym
powierzono stanowisko kierownicze Qtr 3 | 12007),
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- anulowania uchwaly Nr XXI/18712004 Rady Miejskiej Ostrzesz6w z dnta
29 gru&na 2004 roku w sprawie zwolnieri z podatku od nieruchomo6ci
(nr 4112007),

a wprowadzenie nastEpujqcych projekt6w uchwal w sprawie:
- przyjgciawartoSci jednego punktu dla ustalenia miesipcznych stawek
wynagrodzenia zasadni czego pracownik6w gminnych plac6wek
oSwiatowych i Zakladu Obstugi Plac6wek OSwiatowych @r 4412007)

- ustalenia najniilszego wynagrodzenia dla pracownik6w gminnych
plac6wek oSwiatowych i Zak\adu Obslugi Plac6wek OSwiatowych
(m 45/2007),

- zmiany uchwaty Nr VIIi45l2007 Rady Miejskiej Ostrzesz6w zdnia
26 kwietnia 2007 roku w sprawie upowaznienia BurmistrzaMiasta
i Gminy Ostrzesz6w do zacirynigcia dlugoterminowego kredytu
bankowego onz zobovnazania wekslowego (nr 42/2007).

Rada Miejska jednogloSnie (19 glos6w ,,2a") przyiENazaproponowane
zmiany porz4dku obrad IX sesji.

Do p-ktu 3-eo Wvb6r sekretarza obrad IX sesii Radv Mieiskiei
Zgodnie z wczeSniejszymi ustaleniami Przewodniczqcy Rady zglosil,
aby sekretarzem obrad dzisiejszej sesji zostal radny Henryk Mackanid.
Radny Henryk Mackani6 wyrazil zgodg na kandydowanie.
Rada Miej ska jednogloSnie ( 1 9 glos6w,,zt') wybrala radnego Henryka
Mackani6 sekretarzem obrad IX sesji Rady Miejskiej.

Do p-ktu 4-eo Przviecie protokolu z obrad YIII sesii Radv Mieiskiei
Radny Mariola Kozlowska - sekreatrz obrad VIII sesji Rady Miejskiej
przedstawila wniosek w sprawi e przyjgcia protok6l z poprzedniej sesj i bez
odczytania.
Wniosek stanowi zalqcmtk do protokolu.
Ponadto protok6l byl wylozony do wgl4du Radnych w pokoju nr 25
UrzEdu Miasta i Gminy o czymradni zostali zawiadomieni w zaproszeniu
na obrady dzisiejszej sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (19 glos6w ,,2a") ptzyiglazgloszony wniosek.

Do p-ktu 5-eo Informacia Pruewodniczaceeo Radv Mieiskiei o dzialaniach
podeimowanvch w okresie miedzrysesvinvm
P owy hsz4informacj g zlo 2ry1 Przewodni czrycy Rady.
Informacja stanowi zalqcznk do protokolu.

Do p-ktu 6-go Snrawozdanie Bumistza z realizacii zadaf w poprzednim okresie.
zwlaszcza z wvkonania uchwal Radv Mieiskiei
Stanislaw Wabnic - Burmistrz zloiryt powyhsze sprawozdanie'
Sprawozdanie stanowi zalqcznk do protokolu.

Na obrady wr6cil radny Andrzej Cuedniewicz.
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Do o-ktu 7-so Interpelacie i zanvtania radnvch

Radna Mariola Kozlowska wnioskuje o:
- ozrakowanie przejfit, dla pieszych na drodze nr 444 oraz wybudowanie

ratoczekdla autobus6w w rejonie miejscowo$ci Szklarka MySln. i Szklarka
Prryg.,

- opracowanie i wdroZenie z dniem 1 wrze6nia 2007 roku nowego regulaminu
opieki nad uczniami dowoZonymi mzajgcia szkolne.

Radny Marek Czwordon wnioskuje o:
- oSwietlenie skweru na Placu Sienkiewiczapoprzezzainstalowanie2 - 3 lamp
parkowyclr,

- wypehrienie kostk4brukowepasa ziemi szerokoSci ok. 0,5 m pomiEdzy
chodnikiem a przystankiem na Taborku (ul.Gen.Sikorskiego) przy drodze
krajowej nr 11,

zapytuje:
- jak dlugo radny musi czekad na odpowiedLzZZOZ napytanie zadane w czasie
sesji Rady Miejskiej,

- jakie dzia\atttapodejmuje dyrekcjaZespolu Szk6lnr 1, abypoprawid bezpie-
czet'rstwo uczni6w na terenie. Bezpieczefstwo uczni6w jest zagrohene gl6wnie
z powodu niekontrolowanego przeplywu os6b nie zxviryanychze szkolqo
wrwiqzkuzotwarciemsiEszkolynadzialalnoSdkomercyjn4(wydzierinwianie
pustych lokali).

Zwracauwagg naznihonqok. 10 cm studzienkE kanalizacyjnqna jezdni ulicy
Towarowej - apeluje o jej poprawienie - podwyZszenie.
Radny Andrzej Og6rkiewicz wnioskuj e :
- ponownie apeluje o systematyczne wykaszaniepoboczy dr6g, wskazuj4c m.in.
drogg powiatow4na odcinku Olszyna -Parzyn6w,

- o ustawienie lustra na ulicy Zar*owej (przed ul.Wosk{ celem zapewnienia
bezpiecznego wyjazdu samochod6w z OsiedlaZanrkowego - obok bloku nr 25
w kierunku drogi krajowej nr 11.

Radny Ryszard Szymariski wnioskuje o uzranie lqcznkapomigdzy ulicami
Findera i I Maja za alejkgspacerowq (deptak), dopuszszajqc takhe jazdp
ro werem. Zakaz ruchu p ojazdarni samo cho do wymi.
Radny Andrzej Manikowski zwr6cil uwagQ nazNe oznakowanie ulic nowymi
tablicami informacyjnymi przy wyjeldzie z Al. WolnoSci (brak nazry ulicy Plac
Borek majduj4cej siE na odcinku pomigdzy ulicami Daszyriskiego i Goprgolew-
skiego).
Radny Hemyk Kajser zapytalco juz zrobiono i kiedy rcryocznie sig budowa
chodnika w kierunku Rojowa na drodze m 449.
Apeluje o zr,vigkszenie beryieczefstwa mieszkarlc6w na alejce przy drodze nr 11
i w parku miejskim przyUrzgdzieMiasta i Gminy. W p6znych godzinach
wieczornych przechodnie sq zaczepiam pr znz grupty mlo dziefi .

Do n-ktu 8-so Zapvtania i wnioski nzewodniczacvch dzielnic i soltvs6w
Nie bylo.

Do n-ktu 9-eo Podiecie uchwalw sprawie:
a) zmian w bud2ecie Miasta i Gminy Ostzesz6w w 2007 roku

(nr 4012007)
J6zef Bukiewicz- Skarbnik przedstawil poryzszy projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zao[pinowaty projekt uchwaly
pod obrady sesji.
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Radny Henryk Mackanii zapytuJe sk4d kwota 12 loaln. zN jako koszt
budowy krytej ptywalni. Czy takwota wystarczy poniewaz materialy
budowlane bndzo zAroiaNy.
Skarbnik wyjaSnil, Zeksort inwestycji wynika z WPI.
Burmistrz poinformowal, ze aby pozyska6 Srodki zzewnqtrznale?y
zapewnil wlasne Srodki i w6wczas jest szansa ich pozyskania.
Rada Miejska jednogloSnie (20 glos6w ,zd') podiela uchwalg.
Uchwata N r lX/ 6 I I 2007 stano wi zalqcznk do proto ko lu.

b) ustalenia warto5ci iedneeo ounktu w zlotvch dla pracownik6w
Mieisko-Gminneeo OSrodka Pomocv Snolecanei w Ostrueszowie
(nr3812007\
Remingiusz Kowalski - Zastgrca Kierownika Miejsko-Gminnego
OSrodka Pomocy Spolecznej przedstawil projekt uchwaly.
Rada Miejska jednogloSnie (20 glos6w,,:za") podjQla uchwalg.
Uchwala Nr lX/6212007 stanowi zalqczntk do protokolu.

c) orzryiecia warto5ci iedneso ounktu dla ustalenia miesiecznvch stawek
rwnagrodzenia zasadniczego pracownik6w gminnvch nlac6wek
o5wiatowvch i Zakladu Obsluei Plac6wek O5wiatowvch (nr 4412007)
Marian Grzegorek - Dyrektor Zakladu Obslugi Plac6wek OSwiatowych
przedstawil projekt povrylszej uchwaly.
Komisja OSwiaty, Kultury, Sportu i Zdrowia porytywnie zaopiniowala
projekt uchwaly pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (20 glos6w ,7a") podjEla uchwalg.
Uchwala Nr IX/6312007 stanowi za\qcznk do protokolu.

d) ustalenia nainiiszeso wynaerodzenia dla pracownik6w eminnvch
plac6wek oSwiatowvch i Zakladu Obsluei Plac6wek O5wiatowvch
hr 4512007\
Marian Grzegorek - Dyrektor ZaHadu Obslugi Plac6wek OSwiatowych
przedstawil projekt powy2szej uchwaly.
Komisja O5wiaty, Kultury, Sportu i Zdrowiaporytyv/nie zaopiniowala
projekt uchwaly pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogto5nie (20 glos6w ,ga;') podjgla uchwalq.
Uchwala Nr IX/6412007 stanowi zaNqcznk do protokolu.

e) zmianv uchwalv Nr VIU45/2007 Radv Mieiskiei Ostzesz6w z dnia
26 kwietnia 2007 roku w sprawie unowaZnienia Burmistrza Miasta
i Gminv Ostrzesz6w do zaciaeniecia dlugoterminoweeo kredvtu
bankoweso oraz zobowiazania wekslowego (nr 42l200n
J6zef Bukiewicz- Skarbnik przedstawil powpszy projekt uchwaly.
Ponadto szszeg6Nowo wyjaSnil zmiany dotycz4ce projektu.
Rada Miejska jednoglo5nie (20 glos6w ,Za") podiela uchwalE.
Uchwala Nr IX/6512007 stanowi zaNqcznk do protokolu.

l) powolania zespolu d/s wvboru lawnik6w (nr 4312007)
Wlodzimierz Piekarczyk - Sekretarz przedstawil projekt uchwaty.
Radni, kt6rzy proponowani sqdo pracy w Zespole wyrazilizgodE na
kandvdowanie.
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Rada Miejska jednoglo6nie (20 glos6w ,zd') podjpla uchwalg.
Uchwala Nr IX16612007 stanowi zalqcznk do protokolu.

Do p-ktu 10-eo Odpowiedzi na interepelacie i zapvtania
Stanislaw Wabnic - Burmistrz odpowiadajqc nazapytania i interpelacje
wyjaSnil:
- radnej Marioli Kozlowskiej: wystqpimy do wlaSciciela drogi w sprawie
omakowania drogi orazzmienimy regulamin dowozu ucmi6w (moZe
kamizelki dla opiekun6w dzieci),

- radnemu Markowi Czwordonowi: podejmiemy decyzjg w sprawie lamp
oparkowych na Placu Sienkiewicza, sprawdzimy chodnik na Taborku,
Sekreatarz sprawdzi co z odpowiedziamy zZZOZ, skontaktujemy sig
zZespolem Szk6t nr I w sprawie bezpieczehstwa uczri6w,

- radnemu Andrzejowi Og6rkiewiczowi: koszenie poboczy odbywa siE dwa
razy w roku, zamontowanie lustra natI. Zantkowej skontaktujemy sig
zzaruqdcqdrogi,

- radnemu Ryszardowi Szymariskiemu: sprawdzimy mo21iwo56 wprowa-
dzerua zakazlt ruchu pojazd6w samochodolvych,

- radnemu Andrzejowi Manikowskiemu: zwr6cimy uwagQ na ustawianie
znak6w znazwami ulic w mieScie,

- radnemu Henrykowi Kajser: prowadzimy roznowy w sprawie budowy
chodnika przy drodze nr 449, musimy zmienil Statut Strazy Miejskiej
i w6wczas bgd4mogty odbywad siE patrole strairy wieczorami i w godzi-
nach nocnych.

Do p-ktu ll-eo Sprawv r6Zne i informacie
Radny Jerzy Szulczytiski - mieszkaniec Osiedla Zamkowego potwierdzil
niebezpieczny wyjud z osiedla na ul. Zamkowqi proponowane zamonto-
wanie lustra w pewnym stopniu rcztviqle problem.
Proponowal r6wnie2 rontruhenie wz4dzenia oarkingu na terenie przed
,,Stalchemerd' - naleiaNoby wyjaSni6 kto jest wlaScicielem terenu.
Radny Edward Skrzypek - Przewodrrrczqcy Rady Miejskiej poinformowal:
- w najblDszymczasie zostanie polo2onakostka wok6l wyremontowanej
fontanny -naleinloby dolo?yt, stara{ aby jej nte zarueczyszczat i aby nie
zostala zniszczona QaL, byla czy szczona),

-kolejna sesja Rady Miejskiej odbgdzie siE na przelomie sierpnia -wrzesnia
Zaponalz uchwalami Stowarzyszenia gmin, powiat6w i wojew6dztw
,,Droga A11":
- Nr 1l/07 z dnra23 kwietnia 2007 roku w sprawie uchwalenia wysoko5ci
skladek - dla naszej gminy jest to rocznie 1.150 z\

- Nr 12107 z dnra 23 kwietnia2}07 roku w sprawie ustalenia terminu
platnoSci skaladek czlonkowskich na rzeczStowarryszenia gmin,
powiat6w i wojew6daw,proga S 1 1".

Zyczylzebranym wspanialego wypoczynku podczas urlop6w.
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Do p-ktu 12-eo Zakoficzenie
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej kr6tko podsumowal przebieg obrad sesji,
podziEkowal wszystkim zaudzialw obradach i zamknal obrady VIII sesji
Rady Miejskiej.
Rada podjEla 6 uchwal.
Rada rozpo czgla obrady o godzinie 10@, a zakohczylao godzinie 138.

Sekretatz
obrad IX sesji Rady Miejskiej

Henryk Mackanid

Protokolowala


